

Why do Catholic women wear chapel veils at Mass?

Symbol of the spouse of Christ

The veil is meant to be an external sign of a woman's interior desire to humble herself before God, truly present in the Blessed Sacrament. As women, we are symbols of the Church—the Bride of Christ—and “the veil is meant to be a visible reminder of the perfect submission of the Church to the loving rule of Christ.”

For 2000 years, Catholic women have worn some kind of head covering in church. Though the particular reasons for doing so have varied (for example, modesty in the time of St. Paul), this practice has always focused on the transcendence of the place—the church, the very dwelling of the Real Presence of Christ in the Eucharist. Having been given this magnificent Gift by Jesus himself, every Catholic church holds something not found anywhere else: the true, living presence of our Bridegroom, hidden under the appearance of bread and wine.

“The veil is a visual sermon, ...a public proclamation before the Lord that He IS the Lord and that we love Him and that we are ready to obey Him. It's a totally counter-cultural statement proclaiming obedience in the midst of a culture that is totally permeated with this attitude of ‘I will not serve.’”

The veil is a sign of the great dignity inherent to a woman, who has the potential to receive life within herself...both human life and the supernatural life of God. This is an important message the world needs to hear, now more than ever!

Pourquoi les femmes catholiques portent-elles des voiles à la messe?

Symbole de l'épouse du Christ

Le voile est censé être un signe extérieur du désir intérieur d'une femme de s'humilier devant Dieu, réellement présent dans le Saint Sacrement. En tant que femmes, nous sommes des symboles de l'Église – l'épouse du Christ – et, comme un prêtre l'a déjà dit, « le voile est censé être un rappel visible de la soumission parfaite de l'Église au règne aimant du Christ ».

“ Le voile est un sermon visuel ... une proclamation publique devant le Seigneur qu'il est LE Seigneur et que nous l'aimons et que nous sommes prêts à lui obéir. C'est une déclaration totalement contre-culturelle qui proclame l'obéissance au milieu d'une culture qui est totalement inondé de cette attitude de « je ne servirai pas ». ”

Le voile est aussi un signe de la grande dignité essentielle à une femme, qui a le potentiel de recevoir la vie en elle-même ... la vie humaine et la vie surnaturelle de Dieu. C'est un message important que le monde doit entendre, maintenant plus que jamais!

La solution est simple les femmes doivent comprendre le sens profond et merveilleux du voile, un vêtement de cérémonie qui les rend agréables dans la prière devant Dieu et les anges. Ce sont les femmes qui doivent renouveler cette tradition. Pour une femme, se soumettre à cette norme de l'Église est un signe de son acceptation de sa féminité et de sa place dans l'ordre divin. Avec ce petit fiat, qui reflète le fiat grandiose de Notre-Dame, elle peut trouver une petite partie de l'épanouissement, de la dignité, de la sérénité et de la joie qui font cruellement défaut à la femme libérée moderne.